
Rondvraag D66 absentie GS bij de provincieboot tijdens de pride Amsterdam. 

Rondvraag Commissaris van de Koning.

Op 5 augustus jongstleden voer de Provincie Noord-Holland voor de tweede maal mee 
met de pride Amsterdam. Een mooi event, waar wij dit jaar helaas alleen met de provincie 
Gelderland ons uitspraken voor de vrijheid in onze provincies en de regenboogwaarde 
extra onder schreven. Een achttal statenleden uit Noord-Holland was hier bij aanwezig. 
Gelderland had ook statenleden en hun Commissaris van de koning afgevaardigd. 
Waarom heeft GS dit belangrijke event aan zich voor bij laten gaan?
Vind GS dit event wel belangrijk?
Hoe is verhoud deze absentie zich tot het coalitie akkoord waar de inkt nog nat van is? 

met vriendelijke groet,

Sijmen Mülder


